
Seznámil jsem se s kompetencemi školské 

rady na webových stránkách a usoudil 

jsem, že bych se na její práci mohl úspěšně 

podílet. 

Celý svůj profesní život jsem pracoval 

v organizaci a řízení prací, zejména ve 

stavebnictví. Zodpovídal jsem postupně za 

práci  až 500 pracovníků na montážích 

doma i v zahraničí. 

Po maturitě na SVVŠ Budějovická jsem absolvoval stavební fakultu na 

pražském ČVUT v oboru pozemní stavitelství. Také jsem 3 roky 

studoval na pedagogické fakultě UK. Dnes by to asi odpovídalo titulu 

Bc. Další 4 roky studia v rámci externí aspirantury jsem strávil opět na 

stavební fakultě ČVUT. 

Po obhájení diplomové práce jsem začal pracovat postupně jako 

asistent stavbyvedoucího, stavbyvedoucí a hlavní stavbyvedoucí. Po 

listopadu 1989 jsem pracoval jako jednatel a ředitel stavební firmy, 

která se spojila v roce 1992 s německou firmou v oboru 

průmyslových izolací. 

Posledních 20 let profesní kariéry jsem vykonával funkci jednatele a 

gen. ředitele české pobočky velké mezinárodní firmy. 

Jsem ženatý, mám dva syny a 4 vnoučata. Nejsem a nikdy jsem nebyl 

členem žádné politické strany. 

Domnívám se, že jsem během svého dosavadního života nasbíral 

dostatek zkušeností, abych mohl být prací ve školské radě přínosem. 

V Praze dne 12.9.2019 

Ing. Stanislav Líbal 


